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Fra:    May Rita Rasmussen [gunhildsminne@gmail.com]
Sendt:  21. juni 2010 19:43
Til:    info@pbl.no; Postmottak KD
Emne:   ang. ny finasieringsmodell

Jeg har eid og vært daglig leder for en liten barnehage( ca.22 barn) fra 1997. I alle år har barnehagedriften 
vært uforutsigbar. Det som til dags dato har vært sikkert , har vært statstilskudd og foreldrebetaling. Det 
kommunale tilskuddet har ikke vært klart før omkring juni, selv om vi har fått forskuttering i februar basert 
på fjoråret.
 
Jeg tror forslaget til ny finansieringsmodell vil skape enda mer usikkerhet omkring rammebetingelsene enn 
dagens modell.
Utgangspunktet for fiansieringen må være at offentlige tilskudd skal komme barna til gode i form av økt 
kvalitet. 
 
Er det mulig at pengene som overføres til kommunene bindes opp til barnehageformål slik som det 
gjøres med skjønnsmidlene i dag ? Eller kanskje vi må tilbake til en enda gamlere modell- da barnehagene 
fikk statstilskuddet direkte overført til barnehagen.
 
Når det gjelder utbytte bør det vel kanskje settes et tak for hvor mye man kan ta ut i utbytte. For meg er 
det vanskelig å skjønne hvordan noen kan ta ut flere millioner i utbytte.
 
Angående tilbakeføringer av verdier til kommunene ved opphør, er jeg helt imot dette forslaget. De fleste 
som eier barnehager i dag- da mener jeg ikke første og fremst store konsern , men små og mellomstore 
barnehager, vet at det legges ned en god del egeninnsats i form av maling og annet vedlikehold av 
bygning og uteområde.    
Jeg lurer da på hvordan dette skal beregnes ?
 
Nei, blir denne finansieringsmodellen vedtatt er jeg redd for at også jeg avslutter min karriere som 
barnehageeier . 
 
Med hilsen
May Rita Rasmussen
Daglig leder /eier Gunhilds Minne AS
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